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گــروه علمی و آموزشــی- 
محمدمهدی کاظمی معاون متوسطه 
وزارت آموزش و پرورش در برنامه ای 
تلویزیونی با بیان اینکه برآورد می شود 
شش میلیون و هفتصد هزار دانش آموز 
در دوره متوسطه وجود دارد که از این 
تعداد بالغ بر سه میلیون و ۸۰۰ هزار نفر 
در دوره اول متوســطه و سه میلیون و 
بیست هزار نفر در دوره دوم متوسطه 

تحصیل خواهند کرد.
به گفته کاظمی، جمعیت دانش 
آموزان دوره متوسطه ۱۰۰ هزار نفر در 
مجموع نسبت به سال گذشته افزایش 

یافته است.
وی در پاســخ بــه اینکه یکی از 
مشــکلات و چالش های خانواده ها 
و دانش آموزان بحث انتخاب رشــته 
و هدایــت تحصیلــی اســت که به 
دلایــل مختلف از جمله تصحیح دیر 
برگه های امتحانی تا شــهریور طول 
می کشد گفت: بحث هدایت تحصیلی 
یک فرآیند است و اقدامات متفاوتی و 
ابزارهای مختلفی هم برای شناسایی 
اســتعدادهای دانش آمــوزان وجود 
دارد اعم از ایــن که موضوع هدایت 
تحصیلــی، علاقه و اســتعداد و هم 
نیازهای کشور است. طی آزمون هایی 
در این راســتا، علاقه منــدی دانش 
آمــوزان و توانمنــدی دانش آموزان 
سنجیده می شود .همچنین بخشی هم 
غیر از این وجود دارد که نظر مشاور، 
اولیاء، معلم و نظر خود دانش آموزان 
اخذ می شــود؛ بخشــی هم براساس 
نمــرات و عملکــرد تحصیلی دانش 
آموزان است که نهایتا منجر می شود، 
یک برگه هدایت تحصیلی در اختیار 

دانش آموزان قرار می گیرد.
کاظمی افــزود: دانش آموزانی 
که در خردادماه نصــاب قبولی را در 
امتحانات کســب کرده باشند، برگه 
هدایــت تحصیلی نیمــه تیرماه، در 
اختیارشــان قرار می گیــرد و دانش 
آمــوزان تقریبــا از نیمــه دوم تیرماه 
می توانســتند ثبت نام خودشــان را 
انجام دهند ولی اولویت بندی شــده 
بود. اولویت الف و اولویت ب؛ دانش 
آموزان که اولویت الف را کسب کرده 
بودند، تا ششــم مردادماه می توانستند 
ثبت نام خودشان را در همان رشته ای 
که مورد علاقه شــان بود ثبت نام کنند 
چه در شاخه نظری، چه در شاخه فنی 
- حرفه ای و یا کاردانش، براین اساس 

ثبت نام دانش آموزان انجام شد.
به گفته وی، تعــدادی از دانش 
آموزان نصاب قبولی را کسب نکرده 
بودنــد، در آن عملکــرد تحصیلی و 

شرایط ارتقاء و گذر از پایه نهم به پایه 
دهم را نداشــتند که این دانش آموزان 
باید در امتحانات شهریور ماه شرکت 

می کردند.
معاون متوسطه وزارت آموزش 
و پرورش با بیــان اینکه برای این که 
فرآیند طولانی نشــود و دانش آموزان 
بتوانند نتایج امتحانات شان را دریافت 
کنند، با درخواســت از شورای عالی 
آموزش و پرورش، امســال مصوب 
شد که ما امتحانات جبرانی را تا پایان 
مردادماه انجــام دهیم اظهار کرد: این 
مصوبه فرآیندش طی شــد و نهایتا ما 
ابلاغ کردیم، برخی از استان ها تقریبا 
تــا پایان مردادماه کار را انجام و اوراق 
امتحانــی را تصحیــح و مجددا برگه 

هدایــت تحصیلــی را در 
شهریور تقدیم شان کردیم 
از جملــه اصفهــان و یکی 
آذربایجان؛  اســتان های  از 
آزمون ها تمام شــده و نهایتا 
طــی همین روزها و تا پایان 
این هفتــه برگــه هدایت 
تحصیلــی در اختیار دانش 
آمــوزان قــرار می گیرد لذا 
دانــش آمــوزان می توانند 
متناســب با برگــه هدایت 
تحصیلــی ثبت نامشــان را 

انجام دهند.
وی با تاکید بر اینکه امسال سعی 
شــد همه فرآیندهای ثبت نام دانش 
آموزان، کلاس بندی و امتحانات یک 
ماه زودتر انجام شــود گفت:  امسال 
نسبت به ســال گذشته حدود بیست 
روز فرآیند ثبت نام مان نسبت به سال 

گذشته جلوتر است.
کاظمی ادامــه داد: دیگر دانش 
آموزان مشــکلی ندارنــد، آن دانش 
آمــوزان که برگــه هدایت تحصیلی 

دراختیارشان نبود الان مراجعه کنند و 
برگه هدایت تحصیلی را دریافت کنند 
البته این تعــداد حداکثر حدود ۲۰ تا 
۳۰ درصد دانش آموزان هستند چراکه 
مابقی دانش آمــوزان مطابق عملکرد 
تحصیلی شان در خرداد برگه هدایت 
تحصیلــی را دریافت کرده اند. برخی 
ازمدارس، مدارس خــاص بودند و 
تابع آزمون که باید انجام می شــد مثل 
مدارس استعدادهای درخشان و نمونه 
دولتی؛ این دانش آموزان هم تقریبا از 
مردادماه دیگر می توانســتند ثبت نام 
شــان در پایه دهم را درمدارســی که 

قبول شدند، داشته باشند.
وی با بیان اینکه طی ســال های 
گذشــته یک تقاضــای کاذب برای 

ورود به رشــته تجربی وجود داشت 
و مــا یک توزیع نامتوازنی را در دوره 
متوسطه دوم هم در شاخه نظری و هم 
شاخه فنی حرفه ای و شاخه کاردانش 
مهارتی در هنرســتان ها شاهد بودیم 

عنوان کرد:
با برنامه ریــزی صورت گرفته 
هدف گــذاری کردیم که یک توزیع 
متوازن بین شــاخه ای داشته باشیم و 
آن هدف گذاری که در برنامه ششــم 

و هفتــم پیش بینی شــده که ســهم 
آموزش هــای فنی حرفــه ای روند 
۵۰ درصدی داشــته باشــد که سهم 
رشــته های مهارتی در دو – سه سال 
گذشــته حدود ۵ درصد افزایش پیدا 
کرده اســت و تقاضا در شاخه نظری 
هم در گذشــته بیشــتر برای رشــته 
علــوم تجربی بود که با برنامه ریزی و 
جلسات مشاوره ای الان رشته ریاضی 
فیزیک مورد استقبال قرارگرفته است. 
سهم رشته ریاضی فیزیک طی ۱۰ سال 
روند کاهشی داشت و حدود ۴ درصد 
است اما الان روند بیش از ۱۶ درصد و 
امسال به سهم ۱۸ تا ۱۹ درصد در رشته 

ریاضی فیزیک می رسیم.
به گفته کاظمی این در حالیست 
که اســتقبال از هنرستان ها 
به دلیل موضوع اشــتغال، 
مهارت و بــازار کار خیلی 
افزایش پیدا کرده اســت و 
خانواده هــا و دانش آموزان 
به این نتیجه رســیدند که 
دانشگاهی  مدرک  شــاید 
مــلاک برای جــذب افراد 
در بــازار کار نیســت بلکه 
از طرف  مهارت هاســت؛ 
دیگر نیاز بــازار کار امروز 
اقتضــا می کند کــه توجه 
بیشــتری بــه رشــته های 
مهارتی داشــته باشیم. این مهارت ها، 
اعم از مهارت های شــغلی،حرفه ای، 
ورزشــی و ارتباطــی هســت که در 
دوره هــای مختلف متفاوت اســت. 
متناســب با اقتضا و سن دانش آموزان 
باید ایــن برنامه ریزی صورت بگیرد 
و براســاس هدفگذاری که انجام شد  
در اردیبهشــت آیین نامه ای در دولت 
هیئت وزیران تصویب شد که براساس 
آن هدف گذاری شد که تا پایان برنامه 

هفتم، چه میزان ســهم مهارتی دانش 
آموزان باشد.

معاون متوسطه وزیر آموزش و 
پرورش ادامه داد: در دوره متوســطه 
اول ۱۰ درصــد برنامه درســی باید 
به ســمت مهارت ها ســوق پیدا کند 
و ســازمان پژوهش متناســب با این 

موضوع باید برنامه ریزی کند.
کاظمــی در خصــوص کمبود 
فضای آموزشی گفت: در شاخه نظری 
مشکلی نداریم، به دلیل این که در حال 
حاضر حدود ۶۰ درصد دانش آموزان 
در رشــته نظــری تحصیلی می کنند، 
قرار اســت در برنامه هفتم پیشرفت، 
سهم شاخه نظری به حدود ۵۰ درصد 
برسد و بالعکس در آموزش های فنی 
ـ حرفه ای و هنرســتان ها این ســهم 
افزایش پیدا کنــد طبیعتا باید فضای 
لازم را پیــش بینی کنیم، هم فضاو هم 
امکانات دیگر از جمله نیروی انسانی 

و تجهیزات را در نظر بگیریم.
وی با اشــاره به اینکه براساس 
پیش بینی صورت گرفته تا پایان برنامه 
هفتم باید حدود ۱۴۰۰ هنرستان ایجاد 
کنیم اظهار کرد: در دو ســال گذشته 
بیــش از ۲۱۳ هزار به جمعیت دانش 
آموزان هنرستانی اضافه شده است اما 
ما لزوما توسعه کمی مدنظرمان نیست.
آمــوزش مهارتــی، پرهزینــه 
اســت و اصل ایــن آموزش ها مبتنی 
بر مهارت هایی اســت کــه به دانش 
آموزان ارائه می شود و ما باید امکانات 
و تجهیــزات لازم از جملــه فضای 
کارگاهی و تجهیزات را داشته باشیم. 
برای مهر امسال حدود ۱۱۲۰ میلیارد 
تومان تجهیزات خریداری شده است 
که در اختیار هنرستان ها قرار خواهد 
گرفــت. در طول دو ســال گذشــته 
حدود ۱۰ هزار نیروی انســانی برای 

هنرستان ها جذب شدند.
معــاون وزیر آموزش و پرورش 
در ادامه گفت: امســال بــرای دوره 
متوســطه ۲۴ هــزار و ۸۸۹ نفر نیرو 
جــذب خواهیم کرد که بخشــی از 

این ها در آزمون پذیرفته شدند و الان 
وارد دوره مهارت آموزی یک ســاله 
شــدند که از این تعداد حدود ۸۰۰۰ 
نفر هنرآموز و مربوط به هنرســتان ها 

هستند.
کاظمی با تاکید بر اینکه در برنامه 
ریزی که انجام شد، سهم آموزش های 
هنرســتانی در سال تحصیلی ۱۴۰۲- 
۴۰۳ به ۳۹.۷ درصد رســیده است که 
نزدیک به ســهم ۴۰ درصدی است و 
امســال ان شــاءالله با برنامه ریزی که 
صورت پذیرفته است، هدف گذاری 
کردیم که سهم دانش آموزان هنرستانی 
در پایه دهم به ۴۵ درصد برسد گفت: 
امید داریم بتوانیم تا پایان برنامه هفتم 
به این سهم ۵۰ درصدی برسیم که بالغ 
بر یک میلیــون و هفتصد هزار دانش 
آموز خواهد بــود و حدود ۵۰۰ هزار 
باید به جمعیت دانش آموزی ما اضافه 

شود تا این سهم را محقق کنیم.
وی گفــت: بــر اســاس پیش 
 بینی هایــی که صــورت گرفته ما در 
ســال تحصیلی ۱۴۰۳، ۱۴۰۴ حدود 
۴۹۰ هــزار دانش آموز هنرســتانی 
خواهیم داشــت که ظرفیت های لازم 
ایجاد شــده اســت. برخی از رشته ها 
در برخی منطقه ها ممکن است وجود 
نداشته باشد البته آموزش های مهارتی 
به گونه ای است که هم مبتنی بر آمایش 
و بوم منطقه صورت می گیرد و هم به 
دلیل اینکه پرهزینه است ما امکان این 
را نداریم که در همه مناطق همه رشته ها 
را ایجاد کنیم، چون اگر همه رشــته ها 
در همه مناطق اجرا شــود طبیعتاً بازار 
کارش اشباع خواهد شد و لذا مبتنی بر 
آمایش و برنامه ریزی هایی که صورت 
می پذیرد ما رشته ها را متناسب با بوم و 

آمایش منطقه ای ایجاد می کنیم.
وی افزود: در دو ســال گذشته 
هنرســتان های جوار را ایجاد کردیم 
و بیــش از ۱۰۰ هنرســتان جــوار و 
وابسته در سراســر کشور ایجاد شد. 
در ســال تحصیلی گذشته بیش از ۵۰ 
رشــته ای که شاید برخی از مهارت ها 

و اســتانداردهای مهارتی اش منسوخ 
شــده بود و نیاز بازار کار نبود حذف 

شدند.
کاظمی در خصــوص میانگین 
نمرات امتحــان نهایی که طبق برنامه 
هفتم  قرار است سالانه نیم نمره افزایش 
یابد گفت: پذیرش دانشجو در مراکز 
آموزش عالی لزوماً کنکور نیست و از 
۴۰ درصد شروع شد تا ۶۰ درصد تاثیر 
معدل که در کنکور ۱۴۰۳، ۵۰ درصد 
ســوابق تحصیلی تاثیر قطعی دارد لذا 
ما تغییر در شــیوه برگزاری امتحانات 
نهایی را داشــتیم و امتحانات نهایی از 
خرداد ماه ۱۴۰۲ متفاوت با گذشــته 
برگزار شــد و بیشتر به سمت سطوح 
عمیق تــر مفاهیم یادگیری رفت لذا ما 
سال گذشــته با یک افتی در میانگین 
نمرات مواجه بودیم که این طبیعی بود، 
چون تغییر سبک برگزاری امتحانات 
نهایی را داشتیم اما بر اساس پیش بینی 
که صورت گرفت هدف گذاری شده 
بود که میانگین نمرات امتحانات نهایی 
در ســال ۱۴۰۳ نیم نمره افزایش پیدا 
کند ولی در برخی از رشــته هایمان تا 

یک نمره اضافه شد.
وی ادامه داد: با اقداماتی که انجام 
شد ما امســال شاهد افزایش میانگین 
هشــت دهم درصد نمره ای نسبت به 

سال گذشته بودیم.
کاظمــی در خصــوص کمبود 
معلم در ســال تحصیلــی جدید نیز 
گفت: بــا برنامه ریــزی که صورت 
گرفت ما در دو ســال گذشته جذب 
قابل توجهی را داشتیم هم در ورودی 
دانشــگاه فرهنگیان و دانشگاه تربیت 
دبیری شــهید رجایــی و همچنین از 
طریق آزمــون اســتخدامی که ماده 
۲۸ بود که از این عدد ســال گذشــته 
۲۲۱۸۴ نفر در دوره متوســطه جذب 
شــدند و امســال هم ۲۴۸۸۹ نفر در 
دوره متوســطه برای کســری نیروی 
انســانی جذب شدند. از طرفی دیگر 
خروجی دانشگاه فرهنگیان که حدود 
۲۰ هزار نفر اســت و هر ساله  حداقل 

۲۰ هــزار نفر بــه جمعیت معلمان ما 
اضافه می شــود. از فارغ التحصیلان 
دانشگاه فرهنگیان کمک می کنند که ما 
مشکلی در بحث نیروی انسانی نداشته 
باشیم. موضوع نیروی انسانی در حال 
مدیریت اســت چرا که بخشی هم از 
طریق اضافه تدریس و یا حق التدریس 
نیروهای موظف تامین خواهد شد و 
در صورتــی که ما در منطقه ای کمبود 
نیروی انسانی داشته باشیم از همکاران 
بازنشسته آموزش و پرورش استفاده 

خواهیم کرد.
معــاون وزیر آموزش و پرورش 
در پاسخ به اسنکه امسال آزمون جدید 
اســتخدامی داریم یا خیر گفت: برای 
ســال ۱۴۰۳ هم طبیعتــاً ما، چون هر 
ســاله یک تعدادی نیروی خروجی 
در آمــوزش و پــرورش داریــم که 
همکارانمان به کســوت بازنشستگی 
نائل می آیند طبیعتاً باید نیروی انسانی 
جذب شود که برخی از طریق دانشگاه 
فرهنگیــان و بخشــی هــم از طریق 

استخدام انجام خواهد شد. 
وی ادامه داد: ایده آل ترین شیوه 
جذب نیــروی انســانی در آموزش 
و پرورش طبیعتاً از مســیر دانشــگاه 
فرهنگیان اســت قانــون برنامه هفتم 
هم طی یکی از مواد اشــاره شــده که 
آموزش و پرورش مسیر اصلی جذب 
نیروی انســانی اش از طریق دانشگاه 
فرهنگیان و دانشگاه تربیت دبیر شهید 
رجایی باشد. افزایش سهمیه ورودی 
دانشــگاه فرهنگیان مد نظر است که 
با زیرســاخت هایی که برای فضا باید 
پیش بینی شــود ایــن دارد صورت 
می گیــرد که ما جذب بیشــتری را از 
طریق دانشگاه فرهنگیان داشته باشیم. 
در شــورای عالی انقلاب فرهنگی که 
شــیوه های جذب را متفاوت کرده اند 
که گزینش نیروی انســانی بهتری را 
داشــته باشند. همچنین تصویب شده 
کــه از بین نخبگان آموزش و پرورش 
و نخبگان قرآنی و علمی و ورزشــی 
بتوانیم جذب داشته باشیم که این هم 
یکی از شــیوه های پذیرش دانشگاه 
فرهنگیان است. بخش عمده ظرفیت 
ما البتــه از طریق کنکور سراســری 
بوده که اســتقبال خوبی هم امســال 
در کنکور ۱۴۰۳ نســبت به دانشگاه 
فرهنگیان شــد و تقریباً فکر می کنم 
تمــام ظرفیت هایــی که پیــش بینی 
شــده، چون دو تا سه برابر ظرفیت به 
مصاحبه دعوت شــدند و نفرات برتر 
طبق نتایجی که از هفته گذشته اعلام 
 شده در دانشــگاه فرهنگیان پذیرفته 

شده اند.

معاون متوسطه وزارت آموزش و پرورش اعلام کرد:

افزایش هشت دهم درصدی میانگین 
نمرات امتحانات نهایی

معاون متوسطه وزارت آموزش و پرورش گفت: سهم مهارت آموزی در سال تحصیلی ۱۴۰۲- ۱۴۰۳ به ۳۹.۷ درصد 
رسیده که امسال با برنامه ریزی در پایه دهم به ۴۵ درصد می رسد تا بتوانیم تا پایان برنامه هفتم به سهم ۵۰ درصدی برسیم.

گروه علمی و آموزشی- تسلا 
مدل Y را در سال ۲۰۲۰ عرضه کرد و 
 Juniper آن را تحت پروژه ای به نام
که پنج سرنشین دارد و در اوایل سال 
۲۰۲۵ به جای امســال عرضه خواهد 
شــد، بازطراحی کرده اســت. اضافه 
شدن مدل ۶ سرنشین بر فشار رقبای 

داخلی در چین تاکید می کند.
دو نفر با آگاهی مســتقیم از این 
موضــوع گفتند که تســلا قصد دارد 
مدلی با شــش سرنشین از خودروی 
مدل Y خود را از اواخر سال ۲۰۲۵ در 
چین تولید کند، زیرا این خودروساز 
آمریکایی در تلاش است تا جذابیت 
خودروی برقــی پرفروش و در عین 

حال قدیمی خود را افزایش دهد.
یکی از منابع ناشــناس گفت که 

تسلا از تامین کنندگان خواسته است 
تــا بر این اســاس بــرای افزایش دو 
رقمی تولید مدل Y در کارخانه خود 

در شانگهای آماده شوند.
کراس اوور مــدل Y با فروش 
۲۰۷ هزار و ۸۰۰ وسیله نقلیه از ژانویه 
تا ژوئــن، پرفروش ترین خودرو در 
 Seagull چین اســت، اگرچه سدان

از بی وای دی در حال افزایش است.
 Y طبق این گزارش، تسلا مدل
را در ســال ۲۰۲۰ عرضه کرد و آن را 
تحت پــروژه ای به نام Juniper که 
پنج سرنشــین دارد و در اوایل ســال 
۲۰۲۵ به جای امســال عرضه خواهد 
شــد، بازطراحی کرده اســت. اضافه 
شدن مدل ۶ سرنشین بر فشار رقبای 

داخلی در چین تاکید می کند.

در حالی که در ایالات متحده تسلا 
فناوری خودران و توسعه روباتاکسی 
را در اولویت قرار داده اســت، رقبای 
چینی از چهار رقیب مدل Y در ســال 
جــاری رونمایی کرده اند که شــامل 
Onvo L۶۰ از نیــو و ۷X از زیکــر 
با فضای داخلی جادارتر و قیمت های 

پایین تر از مدل های پرچمدار است.

رویتــرز گزارش کرد که تســلا 
انتظــار دارد به دلیل رشــد قوی در 
شهرهای کوچکتر، فروش کلی خود 
در چین در سه ماهه سوم افزایش یابد، 
حتــی اگر نیروی فــروش خود را به 
عنوان بخشی از اخراج جهانی در ماه 
مه کاهش داد و به بهبود ســودآوری 

اشاره کرد.

گروه علمی و آموزشی - مینی 
کامپیوتر جدید ایسوس که به پردازنده 
سری لونارلیک اینتل مجهز است، از 
کلید اختصاصی برای دسترســی به 
دستیار کوپایلوت مایکروسافت بهره 

می برد.
از  معرفــی  کنــار  در  اینتــل 
لپ تاپ های جدید مجهز به پردازنده 
ســری لونارلیک اینتــل، از یک مینی 
 Core Ultra کامپیوتــر با تراشــه
۲۰۰V رونمایی کرده است که از کلید 
اختصاصی برای دسترســی سریع و 
آســان به هوش مصنوعی کوپایلوت 

بهره می برد.
مشخصات مینی کامپیوتر 

جدید ایسوس
 NUC پس از واگــذاری برند
از ســوی اینتل بــه ایســوس، این 
شــرکت همواره سعی داشته است تا 
سری قدیمی از مینی کامپیوتر ها را با 
امکانــات و قابلیت های جدید به روز 
کند. جدیدترین محصول ایســوس، 
از پردازنده تــازه وارد لونارلیک اینتل 
اســتفاده می کند که قدرت مناسبی در 
زمینــه پردازش های هوش مصنوعی 
را در اختیــار کاربران قــرار می دهد. 

همچنین یــک کلید اختصاصی برای 
دسترسی ســریع تر به دستیار هوش 
مصنوعی مایکروسافت هم روی بدنه 
دســتگاه قرار دارد که کاربر با فشردن 
آن، می تواند مســتقیماً از ویژگی های 

کوپایلوت استفاده کند.
در قلب مینــی کامپیوتر جدید 
ایســوس شــاهد حضور پردازنده 
۲۸۸V ،۹ Core Ultra هســتیم 
که یکی از قدرتمندترین تراشــه های 
سری لونارلیک محسوب می شود. این 
پردازنده مجموعاً ۸ هســته پردازشی 
را درون خــود جای داده اســت که 
ترکیب ۴ هسته کم مصرف و ۴ هسته 

قدرتمند را شــامل می شــود. واحد 
گرافیکی یکپارچه Xe۲ با ۸ هســته 
روی فرکانــس ۲.۰۵ گیگاهرتــز نیز 
وظیفه تأمین قدرت گرافیکی دستگاه 
را برعهده دارد. حافظه کش پردازنده 
هم ۱۲ مگابایت است و حداکثر توان 

مصرفی آن هم به ۳۳ وات می رسد.
از دیگــر مشــخصات مینــی 
کامپیوتر جدید ایســوس می توان به 
حداکثر ۳۲ گیگابایــت حافظه رم از 
نــوع LPDDR۵x اشــاره کرد که 
ســرعت ۸۵۳۳ مگاترنسفر بر ثانیه را 
دارد. خریــداران می توانند در بهترین 
پیکربندی از ۲ ترابایت حافظه داخلی 

از نوع NVMe SSD نســل ۴ بهره 
ببرند. وای فای نســخه ۷ و بلوتوث 
۵.۴ از فناوری هــای ارتباط بی ســیم 
دستگاه هســتند. همچنین روی بدنه 
شاهد حضور پورت شبکه گیگابیتی، 
چند پورت USB-A در کنار پورت 
تاندربولــت ۴، پــورت HDMI و 
دیسپلی پورت ۲.۱ هستیم. منبع تغذیه 
۱۲۰ وات مســتقل هم بــرای تأمین 
انرژی دســتگاه درون جعبه محصول 

قرار خواهد داشت.
به نظر می رســد که حضور کلید 
اختصاصــی بــرای دســتیار هوش 
مصنوعــی کمــی جنبــه تبلیغاتی 
داشته باشد؛ زیرا با استفاده از میانبر های 
کیبــورد می توان به آســانی اقدام به 
اجرای کوپایلوت کرد و فشردن کلید 
قرار گرفته روی بدنه کمی غیرمنطقی 
خواهد بود. ایسوس اعلام کرده است 
که محصول جدیدش همراه با نسخه 
هوم یا پرو ویندوز ۱۱ عرضه می شود 
و مایکروســافت هم در اواخر ســال 
جاری میلادی اقدام به انتشار آپدیت 
تازه بــرای دســتگاه های کوپایلوت 
پلاس مجهز به پردازنده های لونارلیک 

خواهد کرد.

تسلای جدید در راه است

مینی کامپیوتر جدید ایسوس با کلید اختصاصی هوش مصنوعی رونمایی شد

برای ســال ۱۴۰۳ هــم طبیعتاً ما، چون 
هر ســاله یک تعدادی نیروی خروجی 
در آمــوزش و پــرورش داریــم کــه 
بازنشستگی  به کســوت  همکارانمان 
نائــل می آینــد طبیعتاً بایــد نیروی 
انســانی جذب شود که برخی از طریق 
دانشــگاه فرهنگیان و بخشــی هم از 
طریــق اســتخدام انجام خواهد شــد. 
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